
   

  

   

           

   
   

Protokoll fört vid styrelsemöte för Adelsö Hembygdslag                              

måndagen den 12 juni 2023 kl. 19.00 vid Uppgården    
   
Närvarande: Agneta Collberg, Stintan Qviberg, Anders Ellström, Stefan Qviberg,  

Ulla Thid, Kjell Björk och Siri Lundmark.   

   
   
   

§ 1. Öppnande av mötet, godkännande av kallelse och dagordning.  

Kallelsen och dagordningen godkändes.   

   

   

§ 2. Föregående protokoll   

Protokollet från mötet den 15 maj 2023 har godkänts och skrivs under av Agneta och Ulla.   

   

§ 3. Ekonomi   

Saldot på plusgirokontot var 76.915,68kr.   

  

Personer som tidigare varit medlemmar i hembygdslaget har fått en påminnelse. Det har resul-

terat att ett 15-tal personer betalat medlemsavgiften.   

 

Inför styrelsemötet den 15 maj hjälptes Kjell och Agneta åt att skapa /besvara dokument som 

Nordea efterfrågar för hembygdslagets konto hos Nordea. Detta skickades in dagen efter mö-

tet den 16 maj. Ytterligare förfrågan kommer från Nordea den 29 maj med bl.a. hot om att 

kontot ska stängas. Vid tidpunkten för detta styrelsemöte (12/6) är denna fråga inte utredd och 

Kjell meddelar att han inte vet vad som efterfrågas eftersom Nordea skickar ut samma kom-

pletta frågeformulär om och om igen.    

 

§ 4. Rapporter, meddelanden och inkommen post   

Lisa Halldén från tidningen Mitt i Mälarö har kontaktat Agneta och önskade få gamla bilder 

från midsommaraftnar på Adelsö. Agneta har sänt några bilder till henne.      

  

Anders Gustafsson har meddelat att nu finns en ny mobil ljudanläggning i Hembygdsgården 

för personer med nedsatt hörsel. Den är förpackad i en silverfärgad väska och står i det lilla 

förrådet i den stora salen.  

Anläggningen består av; 

En sändare med mikrofon/headset för den som ska prata 

Ett antal mottagare för hörapparat samt hörlurar 



   

  

   

           

 

Sveriges Hembygdsförbund inkommit med förfrågan om hembygdslaget har behov av någon 

renovering. Hantverkare kan komma och göra arbetet samtidigt som andra hembygdsför-

eningar kunde bjudas in för att visa hur det går till. Styrelsen kom fram till att det inte fanns 

något behov.  

Förfrågan inkommit om hembygdslaget har bilder i sitt arkiv som motsvarar några målningar 

gjorda av Hilma af Klint.  Agneta kunde identifiera kvarnen med fyra vingar vid Blombacka 

samt ladugården vid Hanmora. Kvarnen och ladugården finns inte kvar idag. 

 

Agneta har skrivit tre artiklar i Adelsönytt. Skrivit om Källorna på Adelsö, Färjan förr och nu 

samt om Gredby gata.   

  

Maya har tagit reda på att T-shirt med hembygdslagets logga på kostar 107kr/styck. Styrelsen 

beslutade att beställa 100 T-shirt i storlekarna M, L och XL.  

 

4.1 Café Hovgården och planering framöver    

Sri har varit i kontakt med Emilia som meddelade att allt fortlöper på ett bra sätt.   

   

    
  

§ 5. Arbetsläget inom ansvarsområdena          

   

5a. Uppgården                   

Inget nytt. 

   

5b. Museigruppen     

Stefan och Anders kommer att spika upp olika saker (verktyg, tänger osv.) på väggen i mu-

seet.  

  

   

5c. Dokumentationsgruppen   

Fortlöpande arbete pågår.  

 

Ulla önskar stå som kontaktperson under rubriken:  

Dokumentarkiv (på Hembygdslagets hemsida.)  

ullathid@gmail.com 

  

5d. Programgruppen    

Inget nytt. 

  



   

  

   

           

5e. Bagarstugan             

Agneta återkommer om bakningsdagar under hösten.  

   

 

5f. Örtagården och trädgården   

Arbetet fortsätter i Örtagården.      
   

5g. Hembygdsdagen   

Hembygdsdagen äger rum den 13 augusti 2023. Tema för året är Kurön. 

Stintan har kontakt med alla marknadsdeltagare.  Planscher ska göras och bra skärmar behö-

ver köpas in. Siri undersöker om Adelsö Blåsare kan komma och spela.  

  

§ 6. Övriga frågor   

 Inga övriga frågor. 

  
  

§ 7. Nästa styrelsemöte   

Nästa möte äger rum 31 juli kl. 19.00 vid Uppgården.   

    

   

§ 8. Mötets avslutande   

Ordföranden tackade de närvarande och avslutade mötet.   

   

   

   

Vid protokollet                  Justeras   

   

   

Siri Lundmark             Agneta Collberg    

Mötessekreterare                                   ordförande   

   

   

   

        
    
    

   

   

   

   



   

  

   

           

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   


